
Generalforsamling Uhrehøje MTB 03.03.2020 
 
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent: Knud Odgaard. Referent: Anne Birk 
 
Det blev konstateret at indkaldelsen og dagsordenen til generalforsamlingen er i overensstemmelse med 
reglerne. 
 
2. Formandens beretning: 

2019 blev vel egentlig et år som de fleste – bortset fra regnen       - og med masser af gode fælles 

træninger, løbsdeltagelser rundt omkring, fællesture, Harzen og meget mere. 

Mandfolkeprojektet fortsætter med at være en stor succes. Det er fedt at møde alle de glade nye 

medlemmer som det giver klubben. Medlemskab eller ej, er det mega fedt at I kan samle så mange gode 

mennesker om vores sport og hjælpe dem med at vinde over sofaen. Jeg håber og synes I skal fortsætte 

med det.  

I 2019 fik vi det nye klubtøj. Jeg synes det er blevet flot og håber I synes det samme. Det nye logo er også 

blevet taget godt imod og præger nu tøjet på passende vis – så vi genkendes ude i landet. Vi har i øvrigt 

aldrig før solgt så meget klubtøj til medlemmerne som i 2019 – det må jo være et godt tegn       Har I for 

øvrigt husket vi har en webshop på den nye hjemmeside hvor I kan købe alverdens ting med klubbens logo? 

2019 blev også et år hvor vi havde medlemsfremgang – Carsten kender tallene. Fællesskabet er stadig i 

højsædet og jeg synes det fedt at mærke at Uhrehøje MTB stadig er en breddeklub hvor der altid er plads til 

alle og hvor ingen skal køre alene. Det kan ingen bestyrelse løfte selv – det er ene og alene Jer, 

medlemmerne, som skaber den klubånd. Det er vigtigt…. 

2020 er i gang og igen i år skal vi til Harzen, i år i Kr. Himmelfartsferien. HUSK nu at få meldt til – uanset om 

du synes du kan eller ej så gør det – det passer altså når vi siger alle kan være med. Som noget nyt starter 

sæsonen jo med Standerhejsning d.22. marts – husk at møde op. 

Og – så er det her jo sidste gang jeg aflægger formandsberetning. Som I sikkert ved stopper jeg i 

bestyrelsen efter i aften. Det er ingen hemmelighed at jeg har valgt at prioritere min tid andetsteds, nemlig 

der hvor mine børn bruger meget af deres fritid, i Rold Skov MTB, hvor jeg har sagt ja til at være 

ungdomstræner. Men, jeg er sikker på det ikke er noget problem for en klub som Uhrehøje MTB – med alle 

de fantastiske arbejdsomme medlemmer      .  

Jeg slutter, traditionen tro, af med at takke en masse gode mennesker: 

• alle Jer som har bidraget til alle vores arrangementer som hjælpere og deltagere – uden Jer kan det 
IKKE lade sig gøre at lave de ting vi gør! 

• til Duserne og alle Jer andre som arbejder for at udvikle og vedligeholde sporet 

• til Morten Simoni, Ove, Karsten og Knud for deres kæmpe indsats omkring mandfolkene 

• og til sidst til mine medbestyrelsesmedlemmer for samarbejdet gennem de sidste 4 år. Det har 
været sjovt, hyggeligt, lærerigt og en sand fornøjelse 

 
Jeg er sikker på at I som fortsætter i bestyrelsen og Jer som bliver valgt ind om lidt kommer til at gøre det 
mindst lige så godt som den afgående bestyrelse har gjort det. TAK 
 



 
 
3. Fremlæggelse af regnskab og budget: 
Medlemsfremgang fra 85 til 114 i høj grad takket være “Mandfolk på MTB” 
a. Fastsættelse af kontingent: Fastholder 300,- 
 
4. Indkomne forslag 
a. 2-3 ansvarlige i sporudvalget, derudover 10-12 Pers. der hver har ansvar for vedligeholdelse af sin del af 
sporet. Tages under pkt. 8. 
 
5. Valg til bestyrelsen - på valg er: 
a. Anne Birk (genopstiller ikke) 
b. Morten Odgaard (genopstiller ikke) 
c. Valg af 2 suppleanter 
Nye bestyrelsesmedlemmer: Ole Christensen og Knud Odgaard. 
Suppleanter: Ove Kristensen og Michael Sørensen 
 
6. Valg til sporudvalg: 
Ove Kristensen, Rasmus Vesterskov, Kim Dahl fortsætter. 
 
7. Valg til turudvalg: Morten Simoni og Karsten G. Poulsen fortsætter. Men der er altid plads til spontane 
ture til andre spor. 
 
8. Sporudvalget, struktur og funktion 
2 spordage om året til større opgaver, ellers deles sporet op i 10-13 sektioner. Klubben har redskaber. 
Robert, Peter, Claus, Jens, Michael, Jesper, Karsten G., Brian 
Sporudvalget laver opslag på FB. 
 
9. Skovens Dag 2020: Vesthimmerlands Kommune fortsætter, selvom det ikke kører som landsdækkende 
arrangement. Første søndag i Maj. Vi vil gerne deltage. 
 
10. Kvindecuppen 2020: en hverdags aften, de foreslår datoer og så kan vi melde ind hvad. Vi vil gerne 
deltage. 
 
11. Eventuelt 
- Mandfolk på MTB. En gren under klubben, det er ikke et krav at være medlem af klubben, men de fleste 
melder sig ind alligevel. Opstart 26/3. 
Kvindfolk på MTB - kan vi får nogen til at starte op og lokke nogle flere kvinder i skoven. 
Tjene en skilling til klubben ved at samle skrald i samarbejde med Vesthimmerlands kommune. Et forslag 
bestyrelsen kan se på. 
Tekniktræning 
- Morten Simoni vil gerne på instruktørkursus 
Forslag til synliggørelse af klubben ude i skoven. Info-tavle. 
 


